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Vragen van het lid Futselaar (SP) aan de Minister van Economische Zaken 
over het ontbreken van meetresultaten ammoniakconcentraties (ingezonden 
11 september 2017). 

Vraag 1
Bent u ermee bekend dat ammoniakconcentraties in stikstofgevoelige 
natuurgebieden, gemeten door middel van het Meetnet Ammoniak in 
Natuurgebieden (MAN), sinds 2014 niet meer worden vermeld op de website 
van het Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu (RIVM)?1 Kunt u 
aangeven wat hiervan de reden of oorzaak is? 

Vraag 2
Bent ervan op hoogte dat ook in publicaties van het RIVM geen actuelere 
cijfers worden gebruikt dan die van 2014? Hangt dit samen met de inwerking-
treding van het Programma Aanpak Stikstof (PAS)? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de gemeten concentraties ammoniak voor eenieder 
inzichtelijk moeten zijn per natuurgebied? 

Vraag 4
Hoe is deze informatievoorziening momenteel toegankelijk voor omwonen-
den, natuurliefhebbers en bedrijven? Bent u van zins om deze gegevens weer 
openbaar te publiceren? 

Vraag 5
Kunt u de Kamer inlichten over de huidige status van het MAN?

1 www.rivm.nl
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